
Verksamhetsberätelse 2023 

Sjukvårdspar�et har sedan några år ha� en vilande verksamhet trots en engagerad styrelse. 
Vi är tacksamma för at par�et förvaltats så vi har en fin grund at bygga på.  

Genom det medieintresse vi fåt under året har flera medlemmar sökt sig �ll par�et och vi 
kan nu med gemensamma kra�er återuppbygga par�et.  

2023 var et år där vården runt om i VGR var i et än större fokus än �digare framför allt på 
grund av alla sparkrav och neddragningar som haglat ned under året. Runt oss i Skaraborg 
berörde nedläggningen av Lidköpings akutsjukhus många människor. Det har demonstrerats, 
skrivits insändare, många försök med at påtala risker framför allt för människors hälsa och liv 
men också möjligheten för näringslivet at expandera i området. Det har �ll och med lovats 
från regionen at det inte ens fanns några planer för nedläggning, det �ll trots, så kom 
beslutet och däre�er gick det fort. Onsdagen den 29 november stängdes akutmotagningen i 
Lidköping.  

 

I september 2023 påbörjade Emma och Lisa ett folkinitiativ och någonstans i de 
diskussionerna började tanken på sjukvårdspartiet att gro. Efter en radiointervju ”läckte” 
idéen ut och sen gick det fort!  



 
  

Den 10.e december genomfördes ett extrainsatt årsmöte där en ny styrelse bildades i syfte 
att påbörja en nystart för partiet. Styrelsen har därefter haft ett styrelsemöte där idéer och 
tankar för partiets framtid bollades. Vi står inför stora utmaningar men det finns en stor 
tillförsikt i att vi faktiskt kan komma och förändra den politiska spelplanen. Det har varit en 
tillströmning av nya medlemmar sedan radioinslaget och ett av de områden vi ska arbeta 
vidare med under 2024 är just att rekrytera fler medlemmar men också att fånga upp dem vi 
har. Därtill ska vår hemsida och sociala medier uppdateras med bland annat en ny logga, 
nyhetsbrev och ett arbete med medlemsregister pågår. 

Par�et har �digare varit byggt på fem organisa�oner som hanterade varsin valkrets i västra 
Götaland. Idag är valkretsen förändrade samt at medlemsantalet är för lågt för at den 
organisa�onen ska vara hanterbar. Förslaget är därför at vi börjar återbygga såsom övriga 
par�er inom västra Götaland med en större förening som inför val kan delas in i 
valkretsgrupper.  

Med spänd förväntan ser jag framemot ett intressant 2024 för Sjukvårdspartiet, tillsammans 
kan vi förändra mycket! 

Lisa Bertilsson  

 


